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With the redolent atmosphere of Ian Rankin and the spine-chilling characters of
Thomas Harris, Mo Hayder's The Devil of Nanking, takes the reader on an electrifying
literary ride from the palatial apartments of yakuza kingpins to deep inside the secret
history of one of the twentieth century's most brutal events: the Nanking Massacre.

作者介绍: 

莫·海德是英国当代著名畅销书作家。她十五岁离开学校，曾做过酒吧女侍、警卫，参
与过电影制作，在东京的夜总会做过女招待，还在亚洲教过英语。后在巴斯思帕大学获
得原创写作的硕士学位。主要作品有《鸟人》《治疗》《猎之导》《皮肤》《仪式》等
。
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I'm amazed by her mastery of the eastern Asian history around the Second World War.
But what I’m shocked most is that as a writer with Western background and
education, she has such an insight into humanity. There are innermost graces and evils
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almost co...  

-----------------------------
我觉得作为90年后的孩子对于政治的不免有些抗拒，也许是由于我们所处的年代的缘故
，我们大多数人会忘却过去，着眼于未来。我们不是沉浸在幸福中而忘却痛苦的一代，
今天我再次看到与南京大屠杀有关的文字时，面对书中残暴的虐杀，我们的心也会颤。
对于此书平静中有些许跌宕起伏...  
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